
کید کرد طبق نظر  آرمان ملی: وزیر ورزش و جوانان تأ
کرات با بانک مرکزی، باشگاه های  وزارت اقتصاد و مذا
گذار  وا غیردولتی  بانک  دو  به  پرسپولیس  و  استقلال 

می شوند.
   مصوبه هیات 

عمده  گذاری  وا اجبار  و  دولت  هیات  مصوبه  از  پس 
سهام مالکیتی باشگاه دولتی پرسپولیس به سه صندوق 
بیمه متعلق به سازمان تامین اجتماعی، روز 22 اسفند 
گذاری جهت تعیین تکلیف دقیق،  جلسه هیات عالی وا
از  یک  هر  سهام  درصد  جزئیات  تعیین  و  قیمت گذاری 
صندوق ها برگزار شد. مهر نوشت: بر اساس شنیده ها، 
بیشتر اعضای حاضر در جلسه از جمله نمایندگان مجلس 
اتاق  نماینده  و  تعاون  اتاق  نماینده  عالی،  هیات  عضو 
گذاری مخالفت کردند.  بازرگانی به شدت با این نحوه وا
همچنین میرهاشم موسوی، مدیرعامل سازمان که قبلا 
گذاری  طی مصاحبه ای در رسانه ها، مخالفت خود را با وا
پرسپولیس به مجموعه متبوع خود ـ آن هم در ازای بخشی 
از بدهی و دیون دولت به تامین اجتماعی ـ اعلام و هیات 
مدیره سازمان تحت مدیریتش هم طی مصوبه ای مخالفت 
گذاری را ابلاغ کرده بود،  و به صرفه و صلاح نبودن این وا
کمک به دولت  کلان و  ضمن اعلام تبعیت از تصمیمات 
برای حل مشکل دو باشگاه مردمی پرسپولیس و استقلال، 
گذاری دانست. به این  را مانع این وا مشکلات قانونی 
گذاری استقلال  ترتیب دولت باید هرچه سریع تر سراغ وا
به پتروشیمی خلیج فارس برود تا دست کم یکی از دو تیم 
ج کرده و آنها را از تملک  را از زیر مالکیت وزارت ورزش خار
مشترک نجات دهد. مشکل اصلی ارزش سهام پرسپولیس 
نیست، مخارج تیمداری حرفه ای است. در این جلسه ابتدا 
گذاری  اذهان به سمت دلیل تهاتر بدهی دولت جای وا
ح شد که همه به  سهام پرسپولیس رفت؛ اما سپس مطر
خوبی می دانند مشکل های مالی و قیمت گذاری و قانونی، 
در این انتقال اصل مساله نبوده و زیان ده بودن و هزینه های 
سنگین باشگاه داری، دلیل اصل و باعث بروز حاشیه های 
فراوان اجتماعی و نارضایتی ها بازنشستگان خواهد شد. 
مجموعه تامین اجتماعی در جریان هفته گذشته، علاوه 
موضع گیری های صریح، مخالفت مکتوب اعضای هیات 
مدیره و مدیرعامل و مدیران صندوق تأمین اجتماعی 
کرد و تمامی ذینفعان اصلی این صندوق یعنی  را اعلام 
کارگری و همچنین نمایندگان  کانون های بازنشستگی و 
مجلس، چنین انتقالی را غیرممکن دانستند. برخی تجمعات 
گذاری پرسپولیس با  در همین مدت کم در مخالفت با وا

ک سیاه  عباراتی همچون به خا
نشاندن تامین اجتماعی و خیانت، همراه 

به مستمری بگیران توام شد و با اینکه پس از ورود 
، موضع مدیرعامل تامین اجتماعی هم نرم شد،   وزیر کار

کستر امروز در نشست رسمی زبانه کشید  این آتش زیرخا
و در نهایت جلسه بی نتیحه تمام شد؛ اما بازدارندگی زیاد 
بازنشستگان حتی فشار شدید دولت و وزیر کار به صندوق را 
گذاری  هم خنثی کرد. در نهایت این شورا زیر بار قبول این وا
غیر منطقی نرفت و چهره های تعیین کننده صراحتا گفتند 
که قصد عبور از حق و حقوق ذینفعان اصلی سازمان تامین 
اجتماعی را ندارند و دولت باید دنبال مشتری دیگری 
بگردد. حالا در فاصله سه هفته تا پایان مهلت تعیین تکلیف 
گذاری سهام پرسپولیس و استقلال و خروج مالکیت آنها  وا
از دولت، کار وزارت ورزش گره خورده است و فشار معاون 
اول رئیس جمهور در کنار دستور صریح وزیر کار و رفاه هم 
کارساز نبوده و احتمالا این جدال را باید تمام شده تلقی کرد. 
پرسپولیس که در رسانه ها ۸۰ درصد سهام خود را در 
اختیار تامین اجتماعی می دید و با دو خط نامه در مالکیت 
شرکت های تابعه تامین اجتماعی قرار گرفته بود و حتی 
این موضوع را با ارسال یک نامه رسمی و ثبت در کدال، 
به اطلاع سازمان خصوصی سازی رسانده بود، حالا باید 
منتظر تعیین تکلیف مالکانی باشد که سر نخواستن آن با 
هم کشمکش دارند. بدسلقیگی و تصمیم غیرکارشناسی 
گذاری  مدیران دولت باعث شده تا طبق پیش بینی ها این وا
با مقاومت بازنشستگان روبه رو شود. پرسپولیس و استقلال 
تا تعیین تکلیف حقوق و درآمدهای قانونی خود از جمله 
حق پخش زنده تلویزیونی مسابقات که در سیطره و چپاول 
صداوسیماست، روی خوش نخواهند دید و کسی حاضر 
نخواهد شد، این تیم های تا خرخره بدهکار را تحویل بگیرد 

و میراث دار قرض ها و بدهی های بعدی شان شود.
وزارت  نظر  طبق  کرد  کید  تأ جوانان  و  ورزش  وزیر 

بانک  با  کرات  مذا و  اقتصاد 
استقلال  باشگاه های  مرکزی، 
غیردولتی  بانک  دو  به  پرسپولیس  و 
کیومرث هاشمی درباره بحث  گذار می شوند. وا
گذاری دو باشگاه استقلال و پرسپولیس به  وا
بانک های غیردولتی اظهار داشت: استقلال و پرسپولیس 
با توجه به نام و جایگاه شان در کشور و حتی در آسیا از 
حمایت بیش از 4۰ میلیون هوادار برخوردار هستند و مورد 
حمایت معنوی نیز قرار می گیرند، ولی براساس قانون از 
امکان کمک های مالی برخوردار نیستند، ضمن اینکه طبق 
قانون، باشگاهداری جزو وظایف وزارت ورزش نیست. وی 
کید می کنم که استقلال و پرسپولیس  افزود: بر این واقعیت تأ
به عنوان سرمایه های کشور جایگاه بزرگی دارند و قطعاً با 
مدیریت صحیح می توانیم به واسطه داشتن هواداران 
میلیونی از آنها استفاده مطلوب کنیم. همچنین ظرفیت 
بزرگ دو باشگاه، فرصتی در اختیار مالکان قرار می دهد تا 
کار تجاری و درآمدزایی انجام دهند. طبق آرشیو، موضوع 
گذاری همیشه جزو شعارهای دولت قبل بوده و هیچ  وا
خ نداد، ولی در دولت مردمی حل مشکل دو باشگاه  وقت ر
از ابتدای تشکیل دولت دستور کار قرار گرفت و بر همین 
اساس، بخشی از سهام باشگاه از طریق بورس در اختیار 
مردم قرار گرفت. در ادامه نیز به مزایده گذاشته شد، ولی 
منجر به نتیجه نشد. وزیر ورزش و جوانان خاطرنشان کرد: 
با این حال، دولت از ظرفیت های قانونی اش استفاده کرد و 
برای حل مالکیت یکی از باشگاه ها به صندوق های تحت 
گذاری نپذیرفت.  گذار شد، ولی هیئت وا زیرمجموعه رفاه وا
کرات با بانک مرکزی، قرار شد دو  با نظر وزیر اقتصاد و مذا
گذار شوند. دولت نیز امروز  باشگاه به دو بانک غیردولتی وا
گذاری باشگاه های استقلال و پرسپولیس  مجوز هیئت وا
را به دو بانک غیردولتی داد و الزامات قانونی هم صورت 

خواهد گرفت.
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رئال مادرید در اندیشه تمدید  
قرارداد مودریچ، واسکز و ناچو

سه بازیکن رئال مادرید از باشگاه پیشنهاد 
تمدید قرارداد دریافت خواهند کرد. باشگاه 
رئال مادرید قصد دارد برای فصل آینده هم لوکا 
مودریچ را در ترکیب خود حفظ کند. روزنامه 
اسپانیایی »مارکا« مدعی شد که لوکا مودریچ 
3۸ ساله به همراه ناچو و لوکاس واسکز پیشنهاد 
تمدید یک ساله قرارداد از جانب رئال مادرید 
دریافت خواهند کرد. ناچو می داند که رئال 
مادرید قصد تمدید قراردادش را دارد، به همین 
گر بخواهد بماند مشکلی از این بابت  خاطر ا
ندارد، اما هنوز از جانب باشگاه رئال با موردیچ و 
واسکز تماسی گرفته نشده است. »مارکا« مدعی 
شد که باشگاه های عربستانی نسبت به جذب 
لوکا مودریچ، ناچو، مندی و لوکاس واسکز 
قراردادهایی  حاضرند  و  هستند  علاقه مند 
طولانی  مدت تر با دستمزد بالاتر را نسبت به رئال 

مادرید به آنها پیشنهاد دهند. 

ویژه

آرسنال و پورتو  پر از  بازی 
صحنه های درگیری و خطاهای 
متعدد بازیکنان دو تیم روی 
یکدیگر بود اما اتفاق عجیبی که 
رخ داد و توجه بسیاری را هم به 
خود جلب کرد مربوط به صحنه 
درگیری هاورتز با کونسیسائو در 
کنار زمین در وقت های اضافه 

بود.

مجتبی سرآسیایی که پس از 
مصاف با شاهین بندر عامری 
گردانش خداحافظی  از شا
کرده بود در تمرین سایپا 
شرکت کرد. مدیرعامل باشگاه 
سایپا نیز با مجتبی سرآسیایی 
طی روزهای اخیر جلسه ای 
برگزار کرد و از او خواست تا در 
اردوی نارنجی پوشان بماند.

علیرضا فغانی روز سه شنبه 
کره  بی حساس  گذشته در
جنوبی را در مرحله یك چهارم 
نهایی لیگ قهرمانان آسیا 
سوت زد. وی هنگام برگزاری 
دربی ١٠٣  ایران بین دو تیم 
پرسپولیس و استقلال در پرواز 
بود تا از کره جنوبی به استرالیا 

گردد. باز

ت
شــ

س نو
عک

        دربی   درگیری ماندن

گفتوگو

دربی 1۰3 پایتخت روز گذشته برگزار شد. شاید 
یکی از جنجالی ترین دربی ها دربی 4۹ دو تیم 
که در سال 13۷۹ برگزار شد  باشد. ناصر ابراهیمی 
پیشکسوت فوتبال و مربی وقت پرسپولیس در 
این خصوص صحبت کرد. وی اعتقاد دارد زنده 

کردن آن خاطرات چیزی را ثابت نمی کند.
 در مورد دربی جنجالی 49 صحبت می کنید؟

از پرسپولیسی های  مهدی هاشمی نسب 
خالص بود و دوست داشت بماند ولی مبلغی که 
به او پیشنهاد شد باعث شد تا به استقلال برود. 
استقلال 3۰ میلیون بیشتر می داد و او هم ترجیح 
داد تا آینده اش را انتخاب کند. هاشمی نسب 
با من مشورت کرد که بماند یا برود، من هم به 
گر زندگی ات  او گفتم انتخاب با خودت است، ا
گر عاشق  را می خواهی پول را انتخاب کن ولی ا
گر  پرسپولیس هستی به استقلال نرو، شاید ا
پرسپولیس کمی مبلغ قرارداد را بالاتر می برد به 
استقلال نمی رفت.   در جریان بازی هم وقتی گل 
دوم را زدیم و بازی مساوی شد، به خوشحالی 
پرداختم و دو تا پشتک هم زدم. حق قانونی ام 
بود که از فرط خوشحالی با طرفداران پرسپولیس 
جشن بگیرم. بین بازیکنان هم درگیری شد. من، 
نصرا... عبداللهی، مرحوم منصور پورحیدری 
بازیکنان را جدا می کردیم. پرویز برومند دروازه بان 
استقلال با مشت به صورت پایان رأفت زد. حمید 
استیلی و محمد نوازی هم درگیر شدند که مهدی 
تارتار هم وارد درگیری شد. بعد از بازی هم با هم 
صلح کردند ولی بازی با کیفیت و قشنگی شد. 
چهار گل رد و بدل شد و حساسیت بی مورد 

درگیری ها را ایجاد کرد.
 مهدی هاشمی نسب در این دیدار  غش 
منصور  مرحوم  و  پروین  علی  نشد  و  کرد 

پورحیدری حرفی در این زمینه بزنند!
 علی پروین که از کنار نیمکت تکان نخورد 
و خدا بیامرز پورحیدری هم فقط بازیکنان را 
جدا می کرد. هیچ کدام از سرمربیان پرسپولیس 
و استقلال حرفی درباره هاشمی نسب نزدند. 
باید  داور  گفت  آقا  علی  هم  بازی  پایان  در 
هیجان  می کرد.  برخورد  هاشمی نسب  با 
هاشمی نسب را گرفته بود و وقتی نزدیک نیمکت 
ما غش کرد، بالای سر او رفتم و آن زمان هیچ 
کس از نیمکت ما حرفی به او نزد. بیش از 2۰ سال 
از آن دربی می گذرد و بهتر است این حرف ها را 
فراموش کنیم. زنده کردن آن خاطرات چیزی را 
ثابت نمی کند. من هم دو تا پشتک زدم و حقم 
بوده، کشتی گیر هم وقتی برنده می شود پشتک 

و وارو می زند.

ابراهیمی:
مهدی هاشمی نسب 

از پرسپولیسی های 
خالص بود

ژیمناست ایرانی  
در رده ۳ رنکینگ جهانی

جهانی  فدراسیون  رنکینگ  طبق  ایسنا: 
ژیمناستیک مهدی الفتی در وسیله پرش خرک 
رنکینگ سه جهان را در اختیار دارد.  مهدی 
الفتی ملی پوش ژیمناستیک ایران در رنکینگ 
فدراسیون جهانی ژیمناستیک با 4۹ امتیاز در 
رده سوم وسیله پرش خرک قرار دارد. او در جام 
جهانی مصر )2۰24( پنجم شد و 1۶ امتیاز کسب 
کرد و در جام جهانی آلمان مدال نقره گرفت و 
2۵ امتیاز بدست آورد. الفتی همچنین در جام 
کو نهم شد و به فینال نرسید و تنها  جهانی با

هشت امتیاز گرفت. 

احسان حدادی برای انتخابات 
دوومیدانی ثبت نام کرد

در  لندن  المپیک  قهرمان  نایب  ایسنا: 
انتخابات ریاست فدراسیون دوومیدانی ثبت نام 
کرد. طبق اعلام فدراسیون دوومیدانی، انتخابات 
ریاست این فدراسیون، سال 14۰3 برگزار می شود 
که در این راستا زمان ثبت نام از کاندیداهای 
بر این اساس  ریاست مشخص شده است. 
کسانی که واجد شرایط هستند، می توانند از 1۵ 
اسفند با حضور در فدراسیون دوومیدانی ثبت  
نام کنند. احسان حدادی،   نایب قهرمان المپیک 
لندن دیروز با حضور در فدراسیون دوومیدانی 
برای انتخابات ریاست این فدراسیون ثبت نام 
کرد.  پیش از این هم هاشم صیامی رئیس سابق 

فدراسیون دوومیدانی ثبت نام کرده بود.  

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
تسنیم: بازیکن پیشین تیم فوتبال سپاهان اعتقاد دارد 
تمام خریدهای سرمربی پرتغالی این تیم بازیکنانی بی کیفیت 
بوده اند. احمد جمشیدیان درباره نتایج ضعیف سپاهان در 
گر نگاهی به عملکرد سپاهان  هفته های گذشته اظهار داشت: ا
در فصل نقل وانتقالات بیندازیم متوجه می شویم که این 
تیم بالانس تیمی را رعایت نکرد و سرمربی سپاهان تا آنجا که 
توانست هافبک و مهاجم به خدمت گرفت و این در حالی است 
که سپاهان در قلب خط دفاع مشکل داشت. آنها در خرید 
بازیکن به هیچ عنوان مشکل مالی نداشتند و باید در ابتدای 
فصل شجاع خلیل زاده یا کنعانی زادگان را به خدمت می گرفتند. 
متأسفانه سپاهان در خرید بازیکن عملکرد خوبی نداشت و 
به عنوان مثال یکی از نفرات خط دفاعی این تیم جونیور بود که 
حتی نمی توان او را در حد لیگ دسته دوم فوتبال ایران دانست. 
وی در ادامه یادآور شد: متأسفانه تمام خریدهای خارجی 
مورایس بازیکنان ضعیفی بودند و حتی دابو هم فوتبالیست 
که  گل هایی  که مسئولیت پذیر نیست و در  ضعیفی است 
سپاهان دریافت می کند معمولاً ردپایی از این بازیکن دیده 
می شود. این در حالی است که سیاوش یزدانی و محمد دانشگر 

هم شرایط خوبی را تجربه نمی کنند.

بیــنالمــلل
   ایلکای گوندوگان که در کارنامه حرفه ای ش ۷3 بازی 
ملی و 1۸ گل زده دیده می شود و در حال حاضر کاپیتان اول 
تیم ملی فوتبال آلمان است،  انتظار می رود با بازگشت مانوئل 
نویر به ترکیب این تیم پس از پشت سر گذاشتن مصدومیت 
طولانی  مدتش، بازوبند کاپیتانی را باید به دروازه بان کهنه کار 
بایرن مونیخ پس بدهد. هافبک 33 ساله بارسلونا در گفت وگو 
با سرویس رسانه ای »آمازون پرایم ویدئو« درباره اینکه آیا او با 
بازگشت نویر به ترکیب مانشافت همچنان بازوبند کاپیتانی را در 
اختیار خواهد داشت، گفت: در حال حاضر فکر می کنم کاپیتان 
هستم اما در نهایت مهم نیست که چه کسی بازوبند را می بندد. 
مهم این است که ما یک تیم باشیم، اینکه اتحاد و همدلی را 
گر این کار را به  گاه باشیم. ا نشان دهیم و همه به نقش خود آ
خوبی انجام دهیم، مطمئن هستم که در مسابقات یورو 2۰24 

بسیار خوب بازی خواهیم کرد.

والیبال برای کشورمان مهم است 

از زحمات کسانی که در این چند سال گذشته باعث شدند 
والیبال در کشورمان پررنگ شود تشکر می کنم. در جایی که 
مقام معظم رهبری می فرماید که والیبال عملکردش خوب 
بوده است. در دیداری که یک ماه پیش با رهبری داشتیم و از 
نزدیک زیارتش کردم، به من گفتند؛ آقای محمودی، والیبال 
خوب بوده و اُفت کرده است. در نتیجه والیبال برای کشورمان 
مهم است و این مهم بودن را ما در بین مردم ساختیم که در دل 
و خانه مردم رفته است. باید یک تشکر از محمدرضا داورزنی 
داشته باشیم که در 1۶-1۷ سال زحمات زیادی کشیدند. 
ان شاا... که هر کسی رئیس فدراسیون والیبال شد از تجربیات 
وی استفاده کند. فدراسیون والیبال اساسنامه جدیدی را سال 
گذشته در سایت خودش بارگذاری کرد که ابلاغ این اساسنامه 
روش و رویه درستی بود. کار نو و تازه ای بود، اما با این همه مربی 
و بازیکن که عضو کمیسیون و مجمع هستند فقط ۹ مربی، 
۷ بازیکن و در بخش بانوان هیچ فردی ثبت نام نکرده است. 
این موضوع نشان می دهد که جامعه والیبال با این اساسنامه 
آشنا نبوده است. ما درخواست کرده ایم که مهلت تمدید شود 
تا داوران، مربیان و بازیکنان بیشتری ثبت نام کنند تا در آینده 
و سرنوشت والیبال ایران داور ها سهیم باشند. آقایان داورزنی، 
مرادی، قوچان نژاد، پورحسن و کسری غفوری کاندید بودند که 
از آن فیلتر سابقه مدیریتی و بازنشستگی رد نشدند. در این بین 
کبری و به همراه بنده  آقایان افشاردوست، منظمی، منصوری، ا
۵ نفر والیبالی هستیم که در کنار تقوی برای احراز صلاحیت ها 
معرفی شده اند. این ۵ کاندیدای والیبالی نسلی هستیم که 
با هم بازی، تحصیل، کار مدیریتی و کار سیاسی کردیم. پس 
خانواده والیبال به آن بلوغ رسیده است که از بین خودشان یک 
فرد را به عنوان رئیس فدراسیون انتخاب کند. یک سری شائبه 
وجود دارد که باعث ایجاد حاشیه می شود. مرادی سرپرست 
فدراسیون، تا زمان برگزاری انتخابات حضور دارد و پس از آن 
چون بازنشسته است، نمی تواند سمت رسمی داشته باشد، 
کنون کار هایی انجام می دهد که شائبه مهندسی و  اما او هم ا
گر سرپرست  حمایت از یک کاندیدای خاص را ایجاد می کند. ا
فدراسیون می خواهد روسای هیئت های استانی را دعوت کند، 
چرا در 4 سال گذشته که نایب رئیس فدراسیون بود، دعوت 
نکرد؟ یا تقوی که در ۵ سال گذشته دبیر فدراسیون بود، چرا با 
این حجم روسای هیئت ها را به فدراسیون دعوت نکرد؟ روسای 
هیئت ها قابل احترامند، اما چون زیر مجموعه فدراسیون 
هستند به فدراسیون می آیند. پس معلوم است از بودجه 
بیت المال هزینه می کنند. رؤسای هیئت های والیبال کشورمان 
افراد باهوش و زیرکی هستند و می دانند دعوت شدن شان تنها 
به خاطر والیبال نیست. به خاطر این است که صله رحم، دید 
و بازدیدی شود و این دعوت برای انتخابات آینده فدراسیون 
گر از پول  و منافع خودشان است. من پیشنهاد دادم که ا
بیت المال برای هواپیما، هتل و ... هزینه می شود، پس بقیه 
کاندیدا ها نیز در هتل جلسه ای با روسای هیئت ها داشته باشند 
و برنامه های شان ارائه بدهند. اما متاسفانه این اتفاق نیفتاد و 
این شائبه هنوز هم وجود دارد.از کیومرث هاشمی وزیر ورزش، 
محمود خسروی وفا رئیس کمیته ملی المپیک و سایر دوستان 
که پیگیر بودند انتخابات فدراسیون والیبال روز 2۶ اسفند 
برگزار شود، تشکر می کنم تا نهایتاً والیبال ایران با شرایط بهتر 
به استقبال سال 14۰3 برود، چون سال آتی سال بسیار سختی 
است و شانس اندکی برای حضور در بازی های المپیک دارد. اما 
برای صعود به المپیک باید برنامه ریزی کنیم و خانواده والیبال 
در کنار یکدیگر با همدلی و انسجام هیئت ها و باشگاه ها به جلو 
برویم. برخی از باشگاه ها گله و شکایت دارند که در یک سال سه 
بار برنامه مسابقات ابتدا، وسط و آخر فصل تغییر می کند؟ این 

موضوع به خاطر سوء مدیریت است. 

بهناممحمودی
کارشناسوالیبال

: ترک ها رسم مهمان نوازی را به جا نیاوردند  رنگرز
کشتی  ملی  تیم  سرمربی  رنگرز  حسن 
فرنگی، عملکرد مهدی محسن نژاد در جام 
وهبی امره را نا امید کننده دانست و گفت: از 
رستمی، گرمسیری و فردین هدایتی نیز انتظار 

بیشتری داشتم.

    عملکرد فرنگی کاران ایران
حسن رنگرز در گفت وگو با ایسنا، درباره 
عملکرد فرنگی کاران ایران در رقابت های 
بین المللی جام وهبی امره در آنتالیای ترکیه، 
اظهار کرد: هدف اصلی ما از حضور در این 
رقابت ها شناخت ترکیب نهایی تیم ملی برای 
رقابت های قهرمانی آسیا و مسابقات کسب 
سهمیه المپیک  بود و در کنار آن خدا را شکر 
در نهایت موفق به کسب عنوان قهرمانی این 
مسابقات شدیم. سرمربی تیم ملی کشتی 
فرنگی، با اشاره به عملکرد فرنگی کاران ایران، 
گفت: پویا دادمرز عملکرد خوبی در این 
رقابت ها داشت و توانست موقعیت خود را 
در وزن ۵۵ کیلوگرم تثبیت کند. متاسفانه 
مهدی محسن نژاد عملکرد ناامید کننده ای 
داشت تا جاییکه ضعیف ترین کشتی گیر ما 
در این رقابت ها بود. ده بزرگی نیز کشتی های 
خیلی خوبی گرفت و این شانس را دارد که 
با درخشش در مسابقات آسیایی به عنوان 
منتخب این وزن به کار خود ادامه بدهد. 
سعید اسماعیلی انصافا نشان داد کشتی گیر 
با استعداد و خوش آتیه کشتی ایران است و 
در این رقابت ها خیلی خوب و فنی ظاهر شد. 
کیلوگرم خیلی ضعیف  رستمی در وزن ۷2 
ظاهر شد و عملکرد او در این رقابت ها جای 

سوال داشت.

    اعزام 4 کشتی گیر به جام وهبی امره
وی در ادامه با اشاره به اعزام 4 کشتی گیر 
در وزن المپیکی ۷۷ کیلوگرم به جام وهبی 
امره، گفت: هدف ما این بود که از تمام ظرفیت 
های فنی خودمان در این وزن استفاده 
کنیم تا در نهایت با محک همه نفراتمان به 

بهترین گزینه برسیم. در مجموع از عملکرد 
هر 4 کشتی گیر وزن ۷۷ کیلوگرم راضی نیستم 
فنی  ارزیابی های  در  نتوانستند  آن ها  و 
کنند. رنگرز  کادر فنی را برآورده  انتظارات 
خاطرنشان کرد: در وزن ۸2 کیلوگرم انتظار 
طلای  مدال  به  گرمسیری  رسول  داشتم 
گرفتیم به  این رقابت ها برسد. ما تصمیم 
که  گرمسیری یک فرصت دیگر  و  رستمی 
آن هم انتخابشان به عنوان عضو تیم ملی 
در رقابت های قهرمانی آسیاست بدهیم. 
امیدوارم آن ها از این فرصت به بهترین شکل 
استفاده کنند. قطعا ارزیابی های ما بعد از 
رقابت های قهرمانی آسیا صورت می گیرد. 
در وزن ۹۷ کیلوگرم نیز محمودی کشتی گیر 
کار  که تمام تلاش خود را به  جوان ما بود 
گرفت و این مسابقات میدان خوبی برای 
او برای کسب تجربه بود. همچنین در این 
وزن شاهد رقابت جدی ساروی با مهدی 
بالی بودیم که در نهایت ساروی ملی پوش 
ما در قهرمانی آسیا شد. وی خاطرنشان کرد: 
سطح کمی و کیفی جام وهبی امره نسبت به 
سال های قبل بالاتر بود تا جاییکه می توان 
گفت سطح این جام در حد مسابقات رنکینگ 
کرواسی بود. ما نیز طبق چرخه انتخابی نفرات 
منتخب را به این مسابقات اعزام کردیم و 
در نهایت طبق ارزیابی های فنی به اهدافی 
که برای شناخت ترکیب تیم ملی داشتیم، 
رسیدیم. در صورتیکه نفرات ما در قهرمانی 
آسیا عملکرد خوبی داشته باشند شانس 
حضور در مسابقات جهانی و المپیک را دارند، 
در غیر اینصورت بررسی مجدد انجام خواهد 
شد. مبنای اصلی ما برای ترکیب تیم ملی در 
جهانی و المپیک، رقابت های قهرمانی آسیا 

خواهد بود.

   ضربه فنی شدن محمدرضا گرایی
درباره  ایسنا،  با  گفتگو  ادامه  در  رنگرز 
ضربه فنی شدن محمدرضا گرایی در فینال 
گرایی در این  تورنمنت بلغارستان، گفت: 

مسابقات در وزن غیرتخصصی خودش به 
میدان رفت و در حالیکه در دیدار فینال 
از حریف خود جلو بود بر اثر غافلگیری گیر 
کرد و ضربه فنی شد. گرایی این حریف را در 
دور مقدماتی همین مسابقات نیز ۸ بر صفر 
شکست داده بود اما در جریان دیدار فینال 
بر اثر یک اتفاق ضربه فنی شد. با توجه به 
عملکرد گرایی و شرایط وزنی او، کادر فنی 
کیلوگرم به  گرفت او را در وزن ۷2  تصمیم 
میدان بفرستد تا در شرایط مسابقه قرار 
کشتی فرنگی، در  گیرد. سرمربی تیم ملی 
پاسخ به این سوال که با توجه به عملکرد 
بی نقص سعید اسماعیلی و اینکه بسیاری او 
را استعداد ناب کشتی ایران می دانند، آیا قرار 
است میان او و محمدرضا گرایی برای معرفی 
نماینده وزن ۶۷ کیلوگرم ایران در المپیک 
پاریس دیدار رو در رو برگزار شود، خاطرنشان 
کرد: 2 راهکار حضور هر دو کشتی گیر در یک 
تورنمنت بین المللی و هم مبارزه رو در رو 
مد نظر کادر فنی خواهد بود. همه چیز در 
اینباره منوط به عملکرد سعید اسماعیلی در 

مسابقات قهرمانی آسیا خواهد بود تا پس از 
آن تصمیم نهایی را اتخاذ کنیم.

   مختاری و ترکیه 
وی درباره درگیری محمدرضا مختاری 
کرد: قبل  با حریف ترکیه ای، خاطرنشان 
توجه  با  و  مسابقات  این  در  حضور  از 
از مسابقات  به سبقه ترک ها در میزبانی 
مختلف، این قبیل رفتارها قابل پیش بینی 
بود  بر همین اساس نیز هشدارهای لازم 
به کشتی گیران داده شد تا در صورت بروز 
مشکل متناسب با شان و شخصیت یک 
باشند.  داشته  برخورد  ایرانی  کشتی گیر 
انصافا کشتی گیر ترک اخلاق را رعایت نکرد 
و بارها در جریان مبارزه به مختاری ضربه زد 
و به رغم اعتراض مربیان ما تصاویر بازبینی 
نشد. می توانم بگویم این مبارزه را داوران با 
بی توجهی هایشان به رفتارهای کشتی گیر 
نیز  کشیدند. در نهایت  ترکیه به جنجال 
کنش نشان داد  مختاری به ضربه های او وا

که کار به جنجال کشیده شد. 
رنگرز تصریح کرد: هر چند بانی و مسبب 
از  اما  بود،  ترک  کشتی گیر  جنجال  این 
داشتیم.  خویشتنداری  انتظار  مختاری 
خ داد به نظر می رسد به رغم  با اتفاقی که ر
شانس بالایی که مختاری با عملکرد خوب 
خود برای رسیدن به تیم ملی داشت، به 
احتمال زیاد از سوی اتحادیه جهانی کشتی 
با محرومیت مواجه خواهد شد. متاسفانه 
برخی مسئولان فدراسیون کشتی ترکیه و 
ج از  برگزاری مسابقات با رفتارهای خار
عرف خود، رسم مهمان نوازی را به جا 
کشتی  ملی  تیم  سرمربی  نیاوردند. 
فرنگی، در پایان، گفت: از همه مردم 
غیر  صحنه های  این  که  ایران  عزیز 
ورزشی را مشاهده کردند و خاطر آن ها 
مکدر شد صمیمانه عذرخواهی می کنم 
و قطعا این قبیل اتفاقات از نظر کادر فنی 

تیم ملی مورد قبول نیست و نخواهد بود.

گذاری سرخابی ها؛  گذاری سرخابی ها؛ سریال وا سریال وا
این بار بانک غیردولتی!این بار بانک غیردولتی!


